
Protokół Nr 9/2013 
z odbytego posiedzenia Komisji Rolnictwa… 

w dniu 27 listopada  2013r.o godz.9.00  
 
 
 
Obecni:                                                          Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Andrzej Zator                                            1. Marek Radzik  
2. Dariusz Wąsowicz                                     2. Jarosław Dudzis             
3. Józef Siejkowski 
4. Kotulski Zbigniew  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Andrzej Zator  powitał wszystkich, a następnie 
przedstawił porządek obrad.             
 
 
1.Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która odbędzie 
się  w dniu 28.11.2013r. 
2. Sprawy różne  
 

Ad.1 1.Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która 
odbędzie się  w dniu 28.11.2013r 

Projekt uchwały 4.2 w sprawie Programu współpracy Gminy Rzepin z organizacjami 
pozarządowymi orz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 
24 kwietnia  2003r. 

Pani Zielińska poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały jest wypełnieniem 
ustawowego obowiązku, który spoczywa na jednostkach samorządu terytorialnego, jest 
zapisany w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, gmina jest 
zobowiązana przygotować i podjąć program współpracy z organizacjami pozarządowymi, 
propozycja takiego programu została przedstawiona w załączniku do uchwały jest tam szeroki 
zakres przedmiotowy. Do tego zakresu przedmiotowego nie było żadnych uwag jest on 
przygotowany na podstawie programu z zeszłego roku, na ten program na rok 2014 
zaproponowano kwotę  18 tys. zł, która będzie rozdysponowana po przeprowadzeniu 
konkurów zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego  i wolontariatu. Uchwała 
została poddana konsultacją społecznym i w wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne 
wnioski i uwagi do zaproponowanego projektu uchwały. 

Radny Kotulski zapytał jaka kwota była w zeszłym roku? 

Pani Zielińska poinformowała, że w zeszłym roku było 10 tys. zł na program współpracy w 
tym roku jest zwiększenie. Dalej Pani Zielińska dodała, że jeżeli chodzi o organizacje 
pozarządowe to dofinansowanie do klubów sportowych odbywa się na podstawie uchwały 
Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Zator zapytał, na co były przeznaczone pieniądze w zeszłym rok? 

Pani Zielińska odpowiedziała, że w tamtym roku były konkursy na prowadzenie działalności 
proekologicznej konkurs ten wygrało Stowarzyszenie Wędkarzy, Z tych pieniędzy dostało 
również Stowarzyszenie  Skate Team Kowalów na prowadzenie treningów rolkarskich 
,Stowarzyszenie Omega na prowadzenie treningów piłki koszykowej i siatkowej, 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały 4.1. w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Pani Barwińska poinformowała, że w przedstawionym projekcie: 

 I. Zwiększa się łączną kwotę planowanych dochodów o kwotę: 4.115,00 zł. z tego: 

1.1.1.1. Zwiększa się dochody o kwotę: 117.608,00 zł. w tym: 

1.1. Zwiększa się dochody bieżące o kwotę: 117.608,00 zł. w tym: 
- dział 710 rozdział 71035 § 0690 Wpływy z różnych opłat (za miejsce na cmentarzu) o 

kwotę: 7.000,00 zł. 
- dział 754 rozdział 75412 § 2710 Dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy 

finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego na 
dofinansowanie własnych zadań bieżących. Środki z budżetu województwa 
lubuskiego w formie dotacji celowej na pomoc finansową z przeznaczeniem na zakup 
3 zestawów umundurowania bojowego w ramach programu „Bezpieczny strażak" o 
kwotę: 4.500,00 zł. 

- dział 756 rozdział 75621 § 0020 Podatek dochodowy od osób prawnych o kwotę: 
11.000,00 zł. 

- dział 758 rozdział 75814 § 0920 Pozostałe odsetki o kwotę: 15.000,00 zł. 
- dział 854 rozdział 85415 § 2030 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 

realizację własnych zadań bieżących gmin. Środki z Kuratorium Oświaty na stypendia 
socjalne o kwotę: 80.108,00 zł. 

2.2.2.2. Zmniejsza się dochody o kwotę: 113.493,00 zł. w tym: 

2.1. Zmniejsza się dochody majątkowe o kwotę: 113.493,00 zł. w tym:  

- dział 926 rozdział 92601 § 6288 Środki otrzymane od pozostałych jednostek 
zaliczanych do sektora finansów publicznych na finansowanie lub dofinansowanie 
kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek zaliczanych do 
sektora finansów publicznych. Środki z PROW 2007-2013 na realizację zadania pn.: 
„Budowa boiska do piłki nożnej w Radowie". W związku z późniejszym rozliczeniem 
projektu kwota zwrotu przypadanie na 2014 rok, o kwotę: 113.493,00 zł 
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I.I.I.I. Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę: 4.115,00 zł. z tego: 

1. Zwiększa się wydatki o kwotę: 181.108,30 zł. w tym: 

1. 1. Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę: 144.108,30 zł. w tym: 

- dział 010 rozdział 01008 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 5.500,00 zł. 
- dział 700 rozdział 70004 § 4270 Zakup usług remontowych o kwotę: 5.000,00 zł. 
- dział 750 rozdział 75023 § 4410 Podróże służbowe krajowe o kwotę: 4.973,30 zł. 
- dział 754 rozdział 75412 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Środki z budżetu 

województwa lubuskiego w formie dotacji celowej na pomoc finansową z 
przeznaczeniem na zakup 3 zestawów umundurowania bojowego w ramach programu 
„Bezpieczny strażak" o kwotę: 4.500,00 zł. 

- dział 801 rozdział 80101 § 4270 Zakup usług remontowych o kwotę: 19.000,00 zł. 
- dział 854 rozdział 85415 § 3240 Stypendia dla uczniów. Środki własne gminy 20% o 

kwotę: 20.027,00 zł. Środki z Kuratorium Oświaty na stypendia socjalne o kwotę: 
80.108,00 zł. 

- dział 921 rozdział 92109 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 5.000,00 zł. 

1.2. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę: 37.000,00 zł. w tym: 

- dział 926 rozdział 92601 § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 
„Modernizacja pokrycia dachowego Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie" o kwotę: 
37.000,00 zł. 

2. Zmniejsza się wydatki o kwotę: 176.993,30 zł. 

2.12.12.12.1 Zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę: 135.027,00 zł. w tym: 

- dział 750 rozdział 7501 1 § 4010 Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę: 
30.000,00 zł. 

- dział 750 rozdział 75023 § 4110 Składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę: 
35.000,00 zł. 

- dział 750 rozdział 75023 § 4120 Składki na Fundusz Pracy o kwotę: 5.000,00 zł. 
- dział 801 rozdział 80104 § 4010 Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę: 

25.000,00 zł. 
- dział 852 rozdział 85214 § 3110 Świadczenia społeczne o kwotę: 20.027,00 zł. 
- dział 900 rozdział 90001 § 4270 Zakup usług remontowych o kwotę: 10.000,00 zł. 
- dział 900 rozdział 90001 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 10.000,00 zł. 

2.22.22.22.2 Zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę: 41.966,30 zł. w tym: 
     - dział 926 rozdział 92601 § 6058, 6059 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych  
„Urządzanie terenów rekreacyjnych we wsiach Gminy Rzepin" o kwotę: 41.966,30 zł. 
 
Radny Kotulski zapytał do której OSP zostały zakupione mundury? 
 
Pani Barwińska poinformowała, że za chwilę Pan Baranowski udzieli informacji na ten 
temat. 
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Nadto radny Kotulski zapytał ile kosztowało boisko w Radowie? 
 
Pani skarbnik  odpowiedziała, że  ok. 140 tys. zł. 
 
Przewodniczący Zator zapytał czy dla  firmy “Lubusz” były wypłacane jakieś pieniądze za 
budowę boiska ? 
Pani skarbnik odpowiedziała, że firma ta wystawiła fakturę na ponad 60 tys. zł i faktura ta 
została rozliczona. 
Zastępca burmistrza poinformował, że całość inwestycji została rozliczona, wszystkie faktury 
są rozliczone i przekazane do kontroli do Urzędu Marszałkowskiego , a  zwrot pieniędzy 
unijnych nastąpi dopiero w  2014r. 
 
Komisja zapoznała się z w/w projektem uchwały. 
 
Projekt uchwały 4.1 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Rzepin. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że jest to standardowa uchwała w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiący własność Gminy Rzepin, po podjęciu tej uchwały będzie można 
nieruchomości te przeznaczyć do sprzedaży. 
 
Przewodniczący Zator zapytał ,czy to jest ta działka na której  miało być boisko w Starkowie? 
Radny Siejkowski odpowiedział, że tak. 
Radny Wąsowicz zapytał czy jest chętny na tą działkę? 
Zastępca burmistrza poinformował, że jest wniosek o sprzedaż tej działki. 
Przewodniczący Zator poinformował, że byłoby nie w porządku gdyby sprzedawało się 
działkę na której miało być boisko, ale skoro Radny Siejkowski mówi, że jest osoba 
zainteresowana tą działką i sołtys nie chce tam boiska, to nie ma problemu, żeby ją sprzedać. 
 
Radny Siejkowski poinformował, że  wstępnie w funduszu sołeckim zostały zaplanowane 
pieniądze na zagospodarowanie placu  przed świetlicą. 
 
Przewodniczący Zator zaproponował, żeby pieniądze ze sprzedaży tej działki przeznaczyć na 
wieś. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że wszystkie pieniądze ze sprzedaży nieruchomości 
przeznaczane są na różne elementy wynikające z wydatków  budżetu w Gminie Rzepin.  
 
Dalej Przewodniczący Zator zapytał Pana Baranowskiego dla której jednostki OSP zostało 
zakupione umundurowanie. 
 
Pan Baranowski odpowiedział, że umundurowanie to zostało zakupione w ramach Programu 
„Bezpieczny Strażak” dla jednostki OSP w Rzepinie, 4,5 tys. zł na to umundurowanie 
przeznaczyła Gmina Rzepin i 4,5 tys. zł - dotacja z Urzędu Marszałkowskiego. Dodatkowo za 
skorzystanie z tego programu strażacy za darmo otrzymali rękawice ochronne, kominiarki i 
buty.  
  
Komisja zapoznała się z w/w projektem uchwały. 
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Przewodniczący Zator poinformował, że radni otrzymali informację dotyczącą  planowanego  
nabycia  na mienie  Gminy Rzepin  budynku PKP ,położonego  przy ul. Celnej z 
przeznaczeniem na mieszkania socjalne i komunalne. 
Zastępca burmistrza poinformował, że została przedstawiona radnym  krótka informacja dot. 
możliwości nabycia przez Gminę Rzepin budynku administracyjnego PKP, który jest 
położony przy ul. Celnej z przeznaczeniem na mieszkania socjalne lub komunalne. Budynek 
ten jest położony na działce gminnej,  a wybudowany został przez PKP. 
PKP chce oddać ten budynek w zamian za pokrycie kosztów remontu, który był niedawno 
przeprowadzony - szacunkowy koszt to 150 tys. zł.  
Dalej zastępca burmistrza informował, że burmistrz oglądał ten budynek i jest on w bardzo 
dobrym stanie technicznym. Część budynku stoi na działce, która jest własnością PKP działka 
ta jest już wydzielona, w związku  z czym w planie jest przejęcie tej działki przez zakup, bądź 
przez zamianę za inną działkę. 
 
Przewodniczący Zator dodał, że jest to dobry pomysł  budynek ten ma 900 m2  więc trochę 
tych mieszkań będzie. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że najprawdopodobniej lokale te byłyby przekazywane do 
samodzielnego wyremontowania. 
 
Radny Wąsowicz zaproponował, aby szczegółową informację na ten temat przenieść na 
komisję mieszkaniową. 
 
Dalej zastępca burmistrza dodał, że jest to tylko wstępna informacja, o dalszych krokach w tej 
sprawie radni  będą informowani. 
 
Ad.2. Sprawy różne. 
 
Radny Kotulski zapytał o Ośrodek Zdrowia w Kowalowie. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że  to pytanie jest zadawane na każdej komisji sytuacja 
wygląda w ten sposób, że Pan Zborowski informował, że rezygnuje z tej działalności od 
1stycznia 2014r. natomiast jego wspólnik stwierdził, że jednak nie  i w tej chwili jest 
informacja taka, że dalej będą prowadzili tą  działalność. 
 
Przewodniczący Zator zapytał o aptekę w Kowalowie? 
 
Zastępca burmistrza wyjaśnił, że jeżeli chodzi o aptekę-  pomieszczenie to będzie wystawione 
do przetargu na dzierżawę z przeznaczeniem na aptekę i wtedy okaże się  ,czy będą chętni. 
 
Radny Kotulski poinformował, że w miejscowościach Sułów , Gajec  i  w części  Kowalowa 
często jest wyłączane światło. 
 
Przewodniczący Zator dodał, że takie same sygnały są z Drzeńska, tam również jest 
wyłączany prąd mimo, że nie ma żadnej wichury. Jest okres zimowy włączane są pompy przy 
centralnych ogrzewaniach i w przypadku wyłączenia prądu woda nie ma obiegu, zaczyna się 
gotować i może dojść do tragedii. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że jeszcze dzisiaj będzie interwenicja w tej sprawie. 
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Przewodniczący Zator poinformował, że droga z Radowa do Świniar jest tak zarośnięta, że 
ciężko jest wyminąć się dwoma samochodami. 
Zastępca burmistrza poinformował, że zostanie to zgłoszone do Zarządu Dróg Powiatowych. 
 
Dalej Przewodniczący Zator informował, że na którejś z komisji był omawiany problem 
dopłat do wywozu szamb, na wioskach za wywóz 1 kubika płaci się ok. 15 zł natomiast w 
mieście ok. 7 zł. Powiedział, że na wsi ludziom jest coraz ciężej i nie stać ich płacić takich 
kwot, szamba są nieszczelne, a ludzie nie mają pieniędzy  na remonty dlatego 
Przewodniczący Zator prosił o pomoc dla ludzi z wiosek. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że temat dopłat był rozpatrywany i nie można było ich 
wprowadzić ze względu na obowiązujące przepisy. 
 
Przewodniczący Zator zaproponował, żeby zrównać cenę dla tych, którzy są podłączeni do 
kanalizacji i dla tych, którzy muszą wywozić szambo  i wtedy nie trzeba by  nikomu 
dopłacać. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że nie można tego tak prosto rozwiązać, zawsze ta 
różnica będzie. 
 
Radny Wąsowicz poinformował, że zgodnie ze  statutem Gminy Rzepin, czterech   radnych 
może wystąpić z projektem uchwały i jeżeli rada to przegłosuje , to burmistrz będzie musiał taką 
uchwałę wdrożyć w życie. 
 
Zastępca burmistrza poinformował,  że tak by mgło być ,gdyby była jakaś zła intencja ze 
strony burmistrza, gdyby nie można było czegoś dokonać ze złej woli , w tym przypadku 
prace nad tym tematem były prowadzone i dalej będą i nie jest tak, że burmistrz nie chce 
wprowadzić takich dopłat , lecz nie było takich możliwości. 
Ponadto zastępca burmistrza poinformował, że większość środków finansowych w tym roku 
została przeznaczona na wioski, żeby zwiększyć komfort życia mieszkańców. 
 
Radny Wąsowicz poinformował, że zastępca burmistrza  nie zrozumiał go, są sprawy które 
można brać w swoje ręce jeżeli prawo przewiduje, że 4 radnych może złożyć uchwałę to 
można tak zrobić. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że jeśli byłaby taka możliwość ,   to taka uchwała 
zastałaby już przedstawiona , lecz musi  być  zgodna z obowiązującym prawem. 
 
   
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                                      Przewodniczył:              

M.Szewczyńska                                                                                                                                                        

                                                                                  Przewodniczący Komisji Rolnictwa… 

                                                                                               (-)  Andrzej Zator 

 
 
 


